
Pan Bogusław Dębski: „Zarząd obiecywał ujęcie w planie inwestycji 

drogowych skrzyżowania w Rutkach. Kiedy należy spodziewać się zmian 

w budżecie związanych z realizacją tej inwestycji? 

Kolejne pytanie dotyczy szynobusów i ich eksploatacji. Okazało się 

bowiem, iż są one bardzo awaryjne. Czy Zarząd nie próbował , w 

ramach reklamacji dokonać niezbędnych napraw? Poza tym jest ich za 

dużo. Co Zarząd zamierza w związku z tym zrobić?” 

 


